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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helvben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi

OVI. tőrvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló

10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog

Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető Miniszter Úrho z

„Lesz-e újra korhatár előtti nyugdíj?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

А nők számára 2011461 bevezették, hogy 40 év jogosultsági idő megszerzése után teljes értékű
nyugdíjat kaphassanak . А férfiak számára azonban nincs ilyen lehetőség. Ez súlyos diszkriminációt

jelent.
Ráadásul а nők kőzött is jelentős különbségeket hoz létre, hiszen van, akinek így jóval а korhatár

betöltése előtt lehetősége nyílik nyugdíjba menni, míg másoknak még hosszú éveket kell munkában

vagy adott esetben munka nélkül töltenie .
Ma, amikor egyre nehezebb munkát találni, nagyon fontos lenn.е, hogy azok, akik már egyébként is

jelentős szolgálati idővel rendelkeznek, akár а korhatár betöltése előtt is nyugdíjba mehessenek.

Azért is, hogy azoknak, akik már nem tudnak elhelyezkedni, ne kelljen 30-40 év ledolgozott
munkaviszony után segélyen lenni, míg be nem töltik а korhatárt. (Most nem térek ki arra, hogy а
rokkant ellátás rendszere alapjaiban milyen igazságtalan, és mennyire hátrányosan érinti mindez a z

egészségkárosodást szenvedőket. )

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
• Terveznek-e bevezetni valamilyenfajta korhatár el őtti nyugdíjat, annak érdekében ,

hogy ez az igazságtalan helyzet megváltozzon ?
Már korábban is kérdeztiik, de hátha most választ is kapunk rá :

• Mekkora kiadáscsökkentést jelente tt а koriatár előrii nyugdíjak megszűntetése? А
Konvergencia Program szerint ugyanis jelentős hatása van а következő évek
kiadáscsökkentésében.

Írásbeli kérdés

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . június 5 .
Korózs Lajos

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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